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 BEVIS/ANSLAG 
 
Kommunfullmäktiges protokoll är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  
Sammanträdesdatum 2022-05-23 

Datum när anslaget sätts upp 2022-06-03 

Datum när anslaget tas ned 2022-06-27 

Förvaringsplats för protokollet Förvaras digitalt vid kommunstabens kansli 

  

Underskrift   

 Kristina Larsson  
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INNEHÅLLSFÖRTECKNING 
 
Paragrafer Ärenden Sida 

 
§ 85 Information till kommunfullmäktiege om ansvarige utgivarens ansvar 

över webbsändningar 
7 - 8 

§ 86 Meddelanden till kommunfullmäktige 2022-05-23 9 - 11 

§ 87 Anmälan av motion (SD) om att införa fluorsköljning i grundskolan 12 - 13 

§ 88 Anmälan av motion (V) om införande av 6 timmars arbetsdag 14 - 15 

§ 89 Nytt badhus på Hertsön 16 - 20 

§ 90 Motion (V) om kollektivtrafiken i hela Luleå kommun 21 - 26 

§ 91 Motion (-) om gästparkering vid entré stadsbyggnadsförvaltningen 27 - 29 

§ 92 E-förslag om Nollvision av utbrända barn med NPF i skolan 30 - 34 

§ 93 Snabbinterpellation (-) om EU samordnare i Luleå Kommun 35 - 36 

§ 94 Snabbinterpellation (L) om Luleå riskerar en braindrain av personal 37 

§ 95 Snabbinterpellation (RS) om husrivning i Svartöstaden 38 - 39 

§ 96 Anmälan av motion (MP) om workshop, klimat- och miljömål 40 - 41 

§ 97 Anmälan av motion (MP) Sänkt pris på familjekort badhus 42 

§ 98 Interpellation (-) om gamla brandstationen 43 

§ 99 Motion om unga helgaktiverare på boenden inom omsorgen 44 - 45 
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NÄRVAROLISTA 
 
Tjänstgörande ledamöter  
Tomas Aronson Ylipää (S) §§ 91-92    
Maria Müller (S)    
Anders Josefsson (M)    
Nina Berggård (V) §§ 92-99    
Fredrik Hansson (S)    
Carola Lidén (C)    
Anja Johansson (S)    
Sana Suljanovic (M)    
Thomas Olofsson (L)    
Nils Harnesk (S) §§ 85-90    
Bertil Bartholdson (V)    
Björn Diamant (S)    
Samuel Ek (KD)    
Lothar Bellgardt (MP) §§8 85-91    
Daniel Smirat (S)    
Jonas Brännberg (RS)    
Eric Lundvall (C)    
Emmeli Nybom (S)    
Ulf Karlström (-)    
Jens Lundqvist (S)    
Peder Lundkvist (S)    
Erland Nilsson (LPo)    
Ylva Mjärdell (L)    
Sari Hedlund (M)    

Maritha Meethz (S) §§ 85-89    
Margareta Dahlén (Sjvp)    
Ingrid Vesterlund (-)    
Fredrik Bruhn (S)    
Inger Boström (V) §§ 85-92    
Lena Aronson (S)    
Peter Hedlund (S)    
Sara Önneby Nordström (KD)    
Bodil Wennerbrandt Sevastik (S)    
Nihad Zara (M)    
Mehmet Tekin (S)    
Annelie Ahlbäck (S)    
Thomas Söderström (L)    
Omar Jacobsson (S)    
Leslie Lloyd Bailey (SD)    
Ulrika Lundberg (V)    
Jan Peter Kostet (S)    
Anders Bohm (Sjvp)    
Hanna Sundqvist (S)    
Kristoffer Sundström (M)    
Arne Nykänen (C)    
Carl-Anders Johansson (S)    
Margaretha Lindbäck (S)    

 
Frånvarande ledamöter 

Tomas Aronson Ylipää (S) §§ 85-90,93-99  
Nina Berggård (V)  
Per Göransson (-)  
Nils Harnesk (S) §§ 91-99  
Dan Ankarholm (Sjvp)  
Per Tjärdalen (M)  
Viktor Hedqvist (M)  
Annika Sundström (V)  
Emma Engelmark (S)  

Maritha Meethz (S) §§ 90-99  
Stefan Dahlén (SD)  
Baran Calisir (M)  
Malin Svedjeholm (MP)  
Hans Pettersson (V)  
Liv Shange Moyo (RS)  
Mikael Boman (C)  
Mattias Karlsson (M)  
Camilla Friberg (S)  
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Tjänstgörande ersättare                                   Tjänstgör istället för 
Anna-Lena Andersson (S) Tomas Aronson Ylipää (S) 
Kati Jääskeläinen (V) §§ 85-91  Nina Berggård (V) 
Anna-Lena Andersson (S) §§ 91-99 Nils Harnesk (S) 
Fred Nyström (Sjvp) Dan Ankarholm (Sjvp) 
Inger Oja (M) Per Tjärdalen (M) 
Bo Larsson (-) Viktor Hedqvist (M) 
Christer Stenberg (V) Annika Sundström (V) 
Eric Eriksson (S) Emma Engelmark (S) 
Lena Edenbrink (S) §§ 90-99 Maritha Meethz (S) 
Mathias Karvonen (V) Hans Pettersson (V) 
Robert Lundqvist (RS) Liv Shange Moyo (RS) 
Johanna Nordblad (C) §§ 85-92 Mikael Boman (C) 
Mona Nykänen §§ 93-99 Mikael Boman (C) 
Eva Hedesand Lundqvist (S) Camilla Friberg (S) 
 
Närvarande ersättare 
Mona Nykänen (C)   
Josefin Lassinantti (MP) § 92  
 
Frånvarande ersättare 
Tore Isaksson (S)  
Kerstin Olsson (S)  
Roger Forsberg (S)  
Inez Thomasson Olofsson (S)  
Rolf Kjell (S)  
Johan Gimbergsson (S)  
Ingela Snygg (S)  
Yvonne Bergqvist (S)  
Fredrik Wiberg (M)  
Erik Hammarbergh (M)  
Peter Bergström (M)  

Jasmine Johansson (C)  
Sten Tore Skare (L)  
Martin Aasa (L)  
Berit Vesterlund (Sjvp)  
Conny Sundström (KD)  
Anette Asplund (KD)  
Abdessamad Kamar Eddine (MP)  
Josefin Lassinantti (MP) §§ 85-91, 93-99  
Fatima Linna Trabelsi (RS)  
Hillevi Sandström (LPo)  
Roger Andersson (LPo)  

Övriga 
Carina Sammeli (S) Kommunstyrelsens ordförande 
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Omröstningar 
 
J = Ja-röst 
N = Nej-röst 
A = Avstår från att rösta 
 

Omröstningar 
§ 89 Namn 
J N A 

Ordinarie ledamöter: 34 22  
Maria Müller (S) X   
Anders Josefsson (M)  X  
Fredrik Hansson (S) X   
Carola Lidén (C)  X  
Anja Johansson (S) X   
Sana Suljanovic (M)  X  
Thomas Olofsson (L)  X  
Nils Harnesk (S) X   
Bertil Bartholdson (V) X   
Björn Diamant (S) X   
Samuel Ek (KD)  X  
Lothar Bellgardt (MP)   X  
Daniel Smirat (S) X   
Jonas Brännberg (RS) X   
Eric Lundvall (C)  X  
Emmeli Nybom (S) X   
Ulf Karlström (-) X   
Jens Lundqvist (S) X   
Peder Lundkvist (S) X   
Erland Nilsson (LPo)  X  
Ylva Mjärdell (L)  X  
Sari Hedlund (M)  X  
Maritha Meethz (S) X   
Margareta Dahlén (Sjvp)  X  
Ingrid Vesterlund (-)  X  
Fredrik Bruhn (S) X   
Inger Boström (V) X   
Lena Aronson (S) X   
Peter Hedlund (S) X   
Sara Önneby Nordström (KD)  X  
Bodil Wennerbrandt Sevastik (S) X   
Nihad Zara (M)  X  
Mehmet Tekin (S) X   
Annelie Ahlbäck (S) X   
Thomas Söderström (L)  X  
Omar Jacobsson (S) X   
Leslie Lloyd Bailey (SD) X   
Ulrika Lundberg (V) X   
Jan Peter Kostet (S) X   
Anders Bohm (Sjvp)  X  
Hanna Sundqvist (S) X   
Kristoffer Sundström (M)  X  
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Arne Nykänen (C)  X  
Carl-Anders Johansson (S) X   
Margaretha Lindbäck (S) X   

 
Omröstningar 

§ 89 Namn 
J N A 

Ersättare:    
Anna-Lena Andersson (S) X   
Kati Jääskeläinen (V)  X   
Fred Nyström (Sjvp)  X  
Inger Oja (M)  X  
Bo Larsson (-)  X  
Christer Stenberg (V) X   
Eric Eriksson (S) X   
Mathias Karvonen (V) X   
Robert Lundqvist (RS) X   
Johanna Nordblad (C)  X  
Eva Hedesand Lundqvist (S) X   
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§ 85 
 
Information till kommunfullmäktige om ansvarige utgiva-
rens ansvar över webbsändningar 
Ärendenr 2022/733-1.4.1.1 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att lägga informationen till handlingarna.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige har 2022-03-28 § 44 beslutat att börja streama kommun-
fullmäktiges sammanträden via Luleå kommuns hemsida samt att kommun-
fullmäktiges ordförande ska registreras som ansvarig utgivare för sändningen.  
 
Sändningen ska registreras hos myndigheten för press, radio och TV och i 
samband med registrering anges den ansvarige utgivaren.  
 
Det följer dock av sakens natur att en ansvarig utgivare inte på förhand kan 
kontrollera vad en ledamot kommer att yttra i talarstolen, och det finns ett 
undantag gällande direktsändningar. Direktsändningar är att betrakta som 
dagshändelser vilket innebär att ansvarig utgivares ansvar begränsas, det är 
istället den som yttrar något som själv bär risken för att straffas för det. Sänd-
ningar från kommunfullmäktige har i beslut från Justitiekanslern (JK) ansetts 
vara dagshändelser.  
 
Den ansvariga utgivaren är inte själv ansvarig för eventuella yttrandefrihets-
brott som begås på sammanträdet vilket innebär att var och en som yttrar sig 
under kommunfullmäktiges sammanträden själv ansvarar för eventuella ytt-
randefrihetsbrott han/hon begår. 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige att lägga informationen till 
handlingarna. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden läser upp informationsärendet.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att lägga informationen till handlingarna och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget.  
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Beslutsunderlag 

• Information om kommunfullmäktige om ansvarige utgivarens ansvar 
över webbsändningar, KLF Hid: 2022.3519 
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§ 86 
 
Meddelanden till kommunfullmäktige 2022-05-23 
Ärendenr 2021/1490-1.1.1.7 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att lägga redovisade meddelanden till hand-
lingarna. 
 
Beskrivning av ärendet 
Följande meddelanden redovisas: 
 
Avsändare Ämne 
Miljö-och byggnads-
nämnden 
2022-04-13 

KLF 2021/354-1.5.2.1 
E-förslag om Luleå kommuns hantering av enskil-
da avlopp, miljö-och byggnadsnämnden avslår e-
förslag med hänvisning till att tillsynen av enskilda 
avlopp inom Luleå kommun ligger i linje med 
Havs- och vattenmyndighetens tillsynsvägledning, 
aktuella lagar och rådande rättspraxis. 

  
Kommunstaben 
2022-04-27 

KLF 2022/77-1.5.2.1 
E-förslag om bygg en cirkulationsplats som ersätter 
korsningen vid Gammelstadsvägen-Svartövägen, 
utreds ej pga för få röster, 7 st. 

  
Kommunstaben 
2022-05-03 

KLF 2022/640-1.5.2.1 
E-förslag om Gäddviksbron - reklam för Luleå, 
avvisas med hänvisning till att den föreslagna väg-
sträckan är Trafikverkets ansvarsområde. 

  
Luleå kommunföretag 
2022-04-29 

Protokoll årsstämma Luleå Kommunföretag AB 
2022-04-29 per capsulam. 

  
Stadsbyggnadsnämnden 
2022-04-28 

KLF 2021/811-1.5.2.1 
E-förslag om övergångsställe Södra Sunderbyn 
hammaren. Stadsbyggnadsnämnden beslutar att 
bifalla e-förslaget och att hastighetsdämpande åt-
gärd utförs genom att Mariebergsvägens körbanor 
smalnas av med vägmarkering förbi den anordna-
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de passagen, vilket samtidigt innebär att ett tydli-
gare utrymme (bred vägren) skapas för gående 
längs vägen. 

  
Stadsbyggnadsnämnden 
2022-04-28 

KLF 2021/755-1.5.2.1 
E-förslag om hundgym, stadsbyggnadsnämnden 
beslutar att avslå e-förslaget om att kommunen ska 
inrätta hundgym/hinderbana för hundar. 
Stadsbyggnadsförvaltningen har analyserat frågan 
och försökt väga in förslaget i kommunens på-
gående planering och utveckling av centrum-
halvöns grönområden och gjort bedömningen att 
förslag likt detta behöver beaktas tillsammans med 
andra behov för att det inte ska uppstå konflikter i 
framtiden. 

  
Stadsbyggnadsnämnden 
2022-04-28 

KLF 2020/392-1.5.2.1 
E-förslag om miljösituationen i Sinksundet. Stads-
byggnadsnämnden beslutar att avslå e-förslaget 
om miljöåtgärder i Sinksundet med hänvisning till 
genomförda åtgärder, cirkulationsplats i korsning-
en Bensbyvägen-Björsbyvägen samt breddning av 
Sinksundsbrons trottoar. 

  
Kommunstaben 
2022-05-03 

KLF 2022/599-.1.5.2.1 
E-förslag om café/finare glassbar i södra hamn av-
visat med hänvisning till att kommunen inte ska 
konkurrera med privata aktörer. 

  
Kommunstaben 
2022-05-09 

KLF 2022/656-1.5.2.1 
E-förslag om ordentliga lekparker i varje bostads-
område, avvisat med hänvisning till pågående ar-
bete med reviderad lekplatsplan på stadsbygg-
nadsförvaltningen. 

  
Kommunstaben 
2022-05-09 

KLF 2022/657-1.5.2.1 
E-förslag om hundpark - varför har inte Luleå nå-
gon, avvisat med hänvisning till pågående arbete 
med att besvara en motion med samma ämne. 

  

10S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 d
0f

e3
0f

6-
b3

30
-4

4d
6-

92
d6

-0
a2

d7
4d

95
1c

7



LULEÅ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
    
  

  
 

 Kommunfullmäktige 2022-05-23  
 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen 
 

  
Piteå kommun 
2022-05-04 

KLF Hid nr: 2022.3000 
Protokoll från gemensam kost- och servicenämnd 
Piteå – Luleå. 

  
Kommunstaben 
2022-05-10 

KLF 2022/668-1.5.2.1 
E-förslag om spåravgift Ormberget fram till 31 dec 
varje år avvisat med hänvisning till pågående arbe-
te. Byggnation av multibanan kommer att pågå 
under sommaren. Den anläggningen kommer att 
vara avgiftsbelagd och tanken är att möjliggöra 
säsongskort där både spåravgifterna för multibana 
och skidspår kommer att ingå. 

  
Länsstyrelsen Norrbot-
ten 
2022-05-13 

KLF 2022/616 – 1.1.2.3 
Peter Hedlund utses till ny ledamot i kommun-
fullmäktige efter Krister Johansson från och med 
2022-05-09 till och med 2022-10-14. 

  
Kommunstaben 
2022-05-18 

KLF2022/507-1.5.2.1 
E-förslag om svensk-ryska föreningen Sputniks 
ordförande avvisat med hänvisning till att det är 
emottaget som en synpunkt 
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§ 87 
 
Anmälan av motion (SD) om att införa fluorsköljning i 
grundskolan 
Ärendenr 2022/522-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Leslie Bailey (SD) har lämnat in en motion om att införa fluorsköljning i 
grundskolan.  
 
Motionären skriver genom att införa fluorsköljning skulle man minska beho-
vet hos prioritetsgrupp 1 och 2. På så sätt skulle det i framtiden tandläkartider 
frigöras för vuxna. 
 
Med anledning av det som står skrivet i motionen föreslår motionären att 
kommunfullmäktige beslutar  

• att Luleå kommun söker en samarbetsform med Norrbottens Regionen 
• att fluorsköljning införs fr.o.m. årskurs 3 t.o.m. årskurs 9 
• att fluorsköljning utförs minst 1 gång i veckan 
• att vid samma tillfälle ger råd och utbildning i tandhygien 
• att vårdnadshavare informeras 
• att det vårdnadshavare ger sin skriftliga tillåtelse. 

 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Motion (SD) om att införa fluorsköljning i grundskolan,  
KLF Hid: 2022.2338 

• Kommunstabens förslag till beslut gällande anmälan av motion (SD) 
om att införa fluorsköljning i grundskolan, KLF Hid: 2022.3187 
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Beslutet skickas till 
Motionären 
Barn- och utbildningsförvaltningen 
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§ 88 
 
Anmälan av motion (V) om införande av 6 timmars arbets-
dag 
Ärendenr 2022/666-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Nina Berggård (V) har lämnat in en motion om införande av 6 timmars ar-
betsdag.  
 
Motionären vill att Luleå kommun inför 6 timmars arbetsdag, med bibehållen 
lön, inom en eller flera verksamheter med kvinnodominerande yrken. 
 
Med anledning av det som står skrivet i motionen föreslår motionären att 
kommunfullmäktige beslutar  

• att Luleå kommun under 2023 identifierar verksamheter där reducerad 
arbetstid – 6 timmars arbetsdag, med bibehållen lön, kan införas 

• att 6 timmars arbetsdag införs inom de verksamheterna med start sna-
rast under 2023/2024 

• att samarbete med universitet eller forskningsinstitut sker i samarbete 
med införandet av 6 timmars dag, för möjlighet till god uppföljning 
och utvärdering.  

 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige beslutar att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Motion (V) om införande av 6 timmars arbetsdag, KLF Hid: 2022.3029 
• Kommunstabens förslag till beslut gällande anmälan av motion om in-

förande av 6 timmars arbetsdag, KLF Hid: 2022.3188 
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Beslutet skickas till 
Motionären  
Kommunstaben, personalenheten 
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§ 89 
 
Nytt badhus på Hertsön 
Ärendenr 2022/551-3.7.2.1 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar utöka investeringsbudgeten för det nya 
badhuset på Hertsön med 45 000 tkr, från tidigare beslutade 140 000 
tkr till 185 000 tkr. 

2. Uppdra till stadsbyggnadsnämnden att gå vidare med byggnationen 
av nytt badhus på Hertsön. 
Ddriftkonsekvenser för kultur- och fritidsnämnden omhändertas i stra-
tegisk plan och budget 2023–2025. 

 
Reservationer 
Thomas Söderström (L), Arne Nykänen (C), Samuel Ek (KD), Carola Lidén (C) 
Thomas Olofsson (L), Kristoffer Sundström (M), Sara Önneby Nordström 
(KD), Anders Josefsson (M), Nihad Zara (M), Eric Lundvall (C), Erland Nils-
son (LpO), Johanna Nordblad (C), Ingrid Vesterlund (C), Lothar Bellgardt 
(MP) och Fred Nyström (Sjvp) reserverar sig mot beslutet.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Hertsö badhus stängdes 2016 då säkerheten i badhuset inte längre kunde ga-
ranteras. Samma år påbörjades rivning av badhuset som då var en del i bygg-
naden Hertsöskolan. Fritidsnämnden lät göra ett antal utredningar som föran-
ledde beslut om inriktning och nybyggnation av ett nytt badhus på Hertsön. 
 
I inriktningen från 2017 går följande att läsa:  
Ett nytt badhus på Hertsön ska stimulera till aktivt liv och sunda levnadsvanor. Det 
bör motsvara behoven de närmaste 20–25 åren med uppskattat antal besökare 50 000 – 
75 000 per år. 
 
Badhuset ska vara en inbjudande mötesplats som förstärker attraktionskraft 
för Hertsö centrum, Hertsön och Luleå. Badet ska präglas av hållbarhet, 
öppenhet och mångfald. Badet ska innehålla en inbjudande entré med café 
som får besökare att känna sig välkomna. Miljön vara attraktiv och 
inspirerande. 
 
Huvudbassängens storlek utgår från samma storlek som på gamla Hertsö 
badhus, dvs. 25x12.5 m. Liten barnpool bör finnas och då ligga nära 
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reception/café. Lösningar som ökar flexibilitet ska eftersträvas för läktare, 
lekmiljöer mm. Fokus för undervisningsbassängen är tillgänglighet och flexibilitet. 
Bassängen bör vara i ett särskilt utrymme och ha höj- och sänkbar botten samt vara 
delbar så att undervisning kan ske för olika grupper/personer samtidigt. Undervis-
ningsbassängen används för bl. a babysim, träning, självrehabilitering och ska särskilt 
beakta personer med funktionsnedsättningar. 
 
Omklädningsrum ska också beakta flexibla lösningar och avskildhet för 
särskilda grupper. Det bör finnas fyra omklädningsrum kopplat till 
huvudbassäng respektive undervisningsbassäng. 
 
Badhuset ska beakta nuvarande och framtida krav på funktion och 
upplevelse. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2017-10-09, § 222 att godkänna ”Förslag på ut-
formning av ett nytt badhus på Hertsön” enligt bilaga, KLF Hid: 2017.5988. 
Vidare gavs Stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att i samråd med 
fritidsförvaltningen, föreslå placering av ett nytt badhus på Hertsön, att ta 
fram en ny detaljplan, samt besluta om antagande av detaljplanen.  
Stadsbyggnadsnämnden fick också i uppdrag att i samråd med 
fritidsförvaltningen ta fram ett detaljerat lokalprogram, en preliminär 
budget inklusive driftkonsekvenser samt en preliminär tidplan för 
projektet. Underlaget skulle vara klart för beslut i strategisk plan och 
budget 2019–2021. 
 
Kommunfullmäktige beslutade i strategisk plan och budget 2019–2021 (2018-
11-20, § 232) om 140 000 tkr i investeringsmedel för ett nytt badhus på Hertsön 
samt utökning av dåvarande fritidsnämndens kommunbidrag för driftkonse-
kvensen av det nya badhuset. 
 
Stadsbyggnadsnämnden har beslutat om placering av det nya badhuset, ny 
detaljplan samt igångsättning av 140 000 tkr. Ett detaljerat lokalprogram togs 
fram och det är detta program som ligger till grund för utformningen av det 
nya badhuset på Hertsön. 
 
Det nya badhuset på Hertsön är upphandlat som en samverkansentreprenad 
där NCC är samverkanspart. 

 
Den befinner sig nu i fas 1 där kalkylriktvärden tas fram tillsammans med 
samverkansparten. Det är i den dialogen det har framkommit att, den av 
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kommunfullmäktige beslutade, investeringsbudgeten på 140 000 tkr inte är 
tillräcklig. 
 
Ökade kostnader 
Den investeringsbudget som togs 2018 har inte räknats upp trots ökade mate-
rialkostnader och transportkostnader, framför allt under det senaste året. Över 
tid har index för kostnadstunga material grupper ökat mellan 18–27 %.  
 
Förändringar sedan beslutet togs 
Ny skola, sporthall, bibliotek och fritidsgård på Hertsön som ersätter den 
fuktskadade befintliga byggnaden ska upp till beslut i kommunfullmäktige. 
Intresset för Luleå som etableringsort har ökat, befintliga företag växer och 
utvecklas. Hertsöheden, ett kommande bostadsområde närliggande Hertsön 
har planeringsmässigt tidigarelagts med 4–7 år. Beslut om att verka för att vi 
ska bli 100 000 luleåbor till 2040 innebär att satsningar behövs för att nå dit. Ett 
nytt badhus på Hertsön är en sådan satsning. 
 
Konsekvens av förändrade förutsättningar 
För att förverkliga tidigare beslut om Hertsö badhus behöver investeringsra-
men utökas med 45 000 tkr. Om beslut inte fattas att utöka investeringsramen 
måste projektet avbrytas och hittills upparbetade kostnader på 10–15 000 tkr 
belastar i så fall projektet Nytt badhus på Hertsön. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2022-04-25 § 87 föreslagit kommunfull-
mäktige besluta att utöka investeringsbudgeten för det nya badhuset på Hert-
sön med 45 000 tkr, från tidigare beslutade 140 000 tkr till 185 000 tkr, att upp-
dra till stadsbyggnadsnämnden att gå vidare med byggnationen av nytt bad-
hus på Hertsön samt att driftkonsekvenser för kultur- och fritidsnämnden 
omhändertas i strategisk plan och budget 2023–2025. Vid ärendets behandling 
reserverade sig Carola Lidén (C) och Sana Suljanovic (M) mot beslutet. 
 
Kommunstyrelsen har 2022-05-09 § 138 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att utöka investeringsbudgeten för det nya badhuset på Hertsön med 45 000 
tkr, från tidigare beslutade 140 000 tkr till 185 000 tkr, uppdra till stadsbygg-
nadsnämnden att gå vidare med byggnationen av nytt badhus på Hertsön, 
samt att driftkonsekvenser för kultur- och fritidsnämnden omhändertas i stra-
tegisk plan och budget 2023–2025. Vid ärendets behandling reserverade sig 
Carola Lidén (C), Evelina Rydeker (MP), Samuel Ek (KD), Dan Ankarholm 
(Sjvp) och Sana Suljanovic (M) mot beslutet. 
 
Sammanträdet 
Anders Josefsson (M), Thomas Söderström (L), Erland Nilsson (LpO), Carola 
Lidén (C), Samuel Ek (KD), Fred Nyström (Sjvp), Tomas Olofsson (L), Bo Lar-
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sson (-), Ingrid Vesterlund (-) och Lothar Bellgardt (MP) föreslår avslå kom-
munstyrelsen förslag.  
 
Anja Johansson (S), Björn Diamant (S), Jonas Brännberg (RS), Bertil Barthold-
son (V), Emmeli Nybom (S), Mathias Karvonen (V), Ulf Karlström (-), Fredrik 
Hansson (S), Robert Lunkqvist (RS), Jan Peter Kostet (S), Margaretha Lindbäck 
(S), Leslie Bailey (SD) och Mehmet Tekin (S) förslår bifalla kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Anders Josefssons med 
fleras förslag mot varandra och finner att kommunfullmäktige bifaller kom-
munstyrelsens förslag.  
 
Votering begärs och genomförs där en ja-röst innebär bifall till kommunstyrel-
sens förslag och en nej-röst innebär bifall till Anders Josefssons med fleras 
förslag.  
 
Efter rösträkning redovisar ordföranden att 56 röster har avlagts varav 34 ja-
röster och 22 nej-röster. Omröstningen resulterar i att kommunstyrelsen bifal-
ler kommunstyrelsens förslag. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Bidrar positivt till utvecklingsområdet då ett badhus nyttjas av alla oavsett 
ålder, kön, etnicitet. Badhuset fyller också en viktig funktion för barn- och 
utbildningsnämnden då simkunnighet är en del i att få godkänt betyg i idrott 
och hälsa. För Luleå som kommun med havet och älvarna är simkunnighet, 
både för barn och vuxna viktigt. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Nybyggnation påverkar klimatet negativt i olika utsträckning beroende på 
exempelvis materialval, vald teknik mm. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Projektet bidrar till starkare ekonomi för tillväxt då det är attraktivt att leva 
och bo i en kommun som satsar på att bygga ett nytt badhus. Hertsön är ett 
område som i närtid kommer att växa då Hertsöheden kommer att möjliggöra 
för ca 1000 bostäder.   

19S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 d
0f

e3
0f

6-
b3

30
-4

4d
6-

92
d6

-0
a2

d7
4d

95
1c

7



LULEÅ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
    
  

  
 

 Kommunfullmäktige 2022-05-23  
 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen 
 

 
Beslutsunderlag 

• Fritidsnämndens protokoll 2017-08-30, § 89. KLF Hid: 2017.5987 
• Kommunstyrelsens protokoll 2017-10-09, § 222, KLF Hid: 2017.6885 
• Utredning Förslag på utformning av ett nytt badhus på Hertsön 

KLF Hid: 2017.5988 
• Kommunfullmäktiges protokoll 2018-11-20, § 232 Strategisk plan och 

budget 2019–2021, KLF Hid: 2018.8731 
• Kommunstabens förslag till beslut gällande nytt badhus på Hertsön, 

KFL Hid: 2022.2517 
• Kommunstyrelsen arbetsutskotts beslut 2022-04-24 § 87,  

KLF HId: 2022.2751 
• Kommunstyrelsens beslut 2022-05-09 § 138, KLF Hid: 2022.3152 

 
Beslutet skickas till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Stadsbyggnadschef 
Kultur- och fritidschef 
Kommunstabens ekonomienhet 
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§ 90 
 
Motion (V) om kollektivtrafiken i hela Luleå kommun 
Ärendenr 2020/1655-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen.  
 
Reservationer 
Eric Lundvall (C), Thomas Söderström (L), Anders Josefsson (M), Carola 
Lidén (C), Kristoffer Sundström (M), Nihad Zara (M), Johanna Nordblad (C), 
Thomas Olofsson (L), Sara Önneby Nordström (KD), Erland Nilsson (LPo) 
Sana Suljanovic (M), Ulf Karlström (SD), Arne Nykänen (C), Inger Oja (M) och  
Fred Nyström (Sjvp) reserverar sig mot beslutet.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Bertil Bartholdson (V) har lämnat in en motion gällande kollektivtrafiken i 
Luleå kommun. Motionären menar att villkoren i kommunen för de som reser 
med kollektivtrafik bör vara så lika som möjligt och de som behöver åka linje-
trafik från landsbygden in till staden i dag måste betala mer än de som åker 
inom tätorten. Det skulle kunna avhjälpas om Luleå Lokaltrafik AB (LLT) 
skulle ta över linjetrafiken på landsbygden, som idag sköts av Länstrafiken.  
 
Motionären föreslår att Luleå kommun ska arbeta för att kollektivtrafiken på 
Luleås landsbygd ska ingå i LLT:s linjenät, samt att integrationen av lands-
bygdstrafiken ska ske med bibehållen enhetstaxa i LLT:s linjenät.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-01-25 § 9 att motionen får ställas och 
överlämnas till kommunstyrelsen för beredning 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2021-12-20 § 260 att ärendet åter-
remitteras med motiveringen att tillägga vad kostar det att upphandla linjetra-
fiken på landsbygden samt vad blir de ekonomiska konsekvenserna för LLT. 
 
Kommunstabens yttrande 
Luleå kommun ansvarar för och finansierar kollektivtrafiken inom hela kom-
munen. Luleå lokaltrafik (LLT) planerar och genomför kollektivtrafiken inom 
stadsbygden. De inomkommunala busslinjerna på landsbygden trafikeras av 
Länstrafiken, som på kommunens uppdrag upphandlar och låter genomföra 
trafiken. Samarbetet mellan LLT och Länstrafiken fungerar i dagsläget bra. 
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Det finns fördelar med att köpa in trafiken på landsbygden. Länstrafiken har 
lång erfarenhet av dessa resor och de har redan den typ av bussar som krävs 
för att köra längre sträckor. Det krävs dock ytterligare samverkan för att effek-
tivisera kostnadsbilden och resandemöjligheten för resenärerna vad gäller 
avgångar, byten och så vidare.  
 
Ett scenario där kostnaderna för trafiken på alla sträckor inom kommunen 
skulle fördelas på samtliga resenärer, så att alla betalar samma pris oavsett var 
inom kommunen man reser ifrån, skulle medföra ett högre biljettpris för rese-
närer i stadstrafiken. Det skulle dock gå att subventionera trafiken i syfte att 
likrikta priset för resenären. Men en rättvis prisstrategi betyder inte nödvän-
digtvis samma pris för olika resor.  
 
Luleås framtida kollektivtrafik 
Kommunens målsättning är att växa. En väl fungerande kollektivtrafik är en 
viktig faktor i detta. Det är viktigt att satsa på och utveckla kollektivtrafiken 
för att uppnå bästa möjliga resmöjligheter i hela kommunen. Det pågår ett 
kontinuerligt arbete med att utveckla samarbetet inom kollektivtrafiken och 
målet är att hitta den bästa lösningen. 
 
Luleå kommun deltar aktivt i projektet ÅkerBär som leds av Regionala Kollek-
tivtrafikmyndigheten (RKM) i samverkan med kustkommunerna, inklusive 
Boden och Älvsbyn. Projektet syftar till att ta fram en ny trafikkarta som ska 
tillgodose resandebehovet både i stad och på landsbygd med målet att öka 
kundattraktivitet och kostnadseffektivitet i kollektivtrafiken. 
 
RKM ska också under nästa år påbörja en översyn av taxan/prislistan för lä-
nets kollektivtrafik. Detta arbete berör även kommunerna.   
 
Resultatet av pågående projekt och utredningar bör inväntas innan några för-
ändringar i kollektivtrafiken görs. Luleå kommun vill satsa på och utveckla 
kollektivtrafiken för att uppnå bästa möjliga resmöjligheter i hela kommunen. 
Det pågår ett kontinuerligt arbete med att utveckla samarbetet inom kollektiv-
trafiken och målet är att hitta den bästa lösningen. Resultatet av pågående 
projekt och utredningar bör inväntas innan några förändringar i kollektivtra-
fiken görs. 
 
Tillägg till motionen med anledning av återremiss 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har återremitterat motionssvaret med moti-
veringen att tillägga svar på följande frågor: 

• Vad kostar det att upphandla linjetrafiken på landsbygden?  
• Vad blir de ekonomiska konsekvenserna för LLT? 
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Vad kostar det att upphandla linjetrafiken på landsbygden? 
En del av svaret på fråga 1 kan ges utifrån den faktiska kostnaden för lands-
bygdstrafiken. För att närma sig ett svar på frågan ”Vad kostar det att upp-
handla linjetrafiken på landsbygden?” kan följande information vara viktig: 
Länstrafikens busslinjer är uppdelade i stomlinjer som förbinder kommunerna 
med varandra, lokala linjer (inomkommunala linjer) som körs inom en kom-
mun, samt efterfrågestyrd trafik. Den sistnämnda utförs som linjetrafik enligt 
tidtabell, oftast med personbil, men bara om en resenär beställt turen i förväg. 
Regionen finansierar stomlinjerna och kommunen finansierar resterande lin-
jer. Merparten av de lokala linjerna är anpassade till skolans behov av skol-
skjutsar. 
 
Stomlinjerna som trafikerar vägarna E4, 97, 94 och 616 ger även resmöjligheter 
för boende i byarna längs dessa vägar. Turutbudet är generellt sett högst längs 
vägarna med stomlinjetrafik och speciellt då längs E4 samt längs väg 97 mel-
lan Boden och Luleå som trafikeras av flera olika stomlinjer. Pendlarparkering 
med motorvärmare finns i Råneå, Börjelslandet, Ersnäs och Antnäs.  
  
Alla Länstrafikens stomlinjer och några lokala (inomkommunala) linjer angör 
busstationen i Luleå centrum. Nästan alla bussar som kör norrut längs E4 an-
gör Råneå busstation. De flesta av sträckorna med Länstrafikens lokala linjer 
har ett lågt turutbud som är anpassat till skolans verksamhet, förutom trafiken 
på sträckan Bensbyn-Hällbacken-Luleå som är mer likt utbudet på LLT:s lo-
kallinjer. Länstrafikens lokala busslinjer trafikeras av ungefär 20 bussar, ex-
klusive reserv- och förstärkningsfordon. 
 
Det är svårt att exakt ange hur många av bussarna på stomlinjenätet som även 
trafikerar lokala linjer. Detta eftersom entreprenörerna räknar på den produk-
tion som upphandlas och avtalen inte begränsar nyttjandet av fordonen utan-
för tidtabelltiden på respektive linje. De flesta busslinjer, både stomlinjer och 
lokala, nyttjas som mest i peaktid, vilket betyder att det är svårt att mernyttja 
fordonen i dessa tidslägen.  
 
Kommunens kostnader för busstrafiken på landsbygden (den lokala/inom-
kommunala trafiken) för de två senaste åren redovisas på följande sätt:  
Kostnaden för 2020 uppgick till 23 986 064 kr och trafikunderskottet blev 
15 676 812 kr. Kostnaden för 2021 uppgick till 25 051 084 kr och trafikunder-
skottet blev 16 819 148 kr. Utöver detta tillkommer även del av gemensamma 
kostnader.  
 
Trafikunderskottet är de totala intäkterna minus trafikkostnader. Då intäkter-
na för respektive år är mindre än kostnaderna, utgör trafikunderskottet ett 

23S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 d
0f

e3
0f

6-
b3

30
-4

4d
6-

92
d6

-0
a2

d7
4d

95
1c

7



LULEÅ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
    
  

  
 

 Kommunfullmäktige 2022-05-23  
 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen 
 

underskott, som tillsammans med de gemensamma kostnaderna, måste täckas 
upp med finansieringsbidrag. 
 
Vad blir de ekonomiska konsekvenserna för LLT?  
Något svar på fråga 2 kan inte ges i dagsläget, eftersom ambitionsnivån är 
oklar. Om LLT tar över landsbygdstrafiken i kommunen, är det sannolikt för-
enat med ökade kostnader och det krävs omfattande utredningar för att svara 
på hur kostnadsbilden kommer att se ut. En utredning är nödvändig för att 
svara på hur många bussar som avses, om det handlar om en leverantör i stäl-
let för flera leverantörer, eller om LLT själva kan köra en del av trafiken, vilka 
fordonskrav som ställs, hur många resenärer som avses och så vidare.  
LLT gör bedömningen att frågan inte kan besvaras innan en ordentlig utred-
ning har gjorts.  
 
Kommunalförbundet RKM ansvarar för samordningen av de regionala linjer-
na i Norrbotten och även för pågående projekt och utredningar, till exempel 
ÅKERbär och översyn av taxan/prislistan för länets kollektivtrafik.  
Resultaten av dessa utredningar bör inväntas innan några förändringar i kol-
lektivtrafiken görs. 
 
Luleå kommun vill satsa på och utveckla kollektivtrafiken för att uppnå bästa 
möjliga resmöjligheter i hela kommunen. Det pågår ett kontinuerligt arbete 
med att utveckla samarbetet inom kollektivtrafiken och målet är att hitta den 
bästa lösningen.  
 
Just nu pågår en översyn av kollektivtrafiken i länet. Resultatet kommer att 
påverka det nya kollektivtrafikprogrammet som regionen ska ta fram. Därför 
bör resultatet av pågående projekt och utredningar inväntas innan några för-
ändringar i kollektivtrafiken görs. 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att avslå motionen.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2022-04-11 § 83 beslutat att hänskjuta 
ställningstagande i ärende till kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-09. 
 
Kommunstyrelsen har 2022-05-09 § 139 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att bifalla motionen. 
 
Sammanträdet 
Bertil Bartholdson (V), Nils Harnesk (S), Robert Lundkvist (RS), Lothar Bell-
gardt (MP) och Fredrik Hansson (S) föreslår bifalla kommunstyrelsens förslag.  
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Samuel Ek (KD), Thomas Söderström (L), Carola Lidén (C), Erland Nilsson 
(LpO), Thomas Olofson (L) och Fred Nyström (Sjvp) föreslår återremittera 
ärendet med motiveringen att underlag som rör ekonomi samt konsekvenser 
för Länstrafik och LLT saknas. De ekonomiska konsekvenserna av förslag 
samt hur Länstrafik och LLT ställer sig till att kommunen jobbar för detta be-
hövs som underlag. 
 
Anders Josefsson (M) föreslår avslå kommunstyrelsens förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Samuel Eks med fleras förslag om återremiss under pro-
position och finner att kommunfullmäktige avslår förslaget.  
 
Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag och Anders Josefssons 
förslag mot varandra och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunsty-
relsens förslag. 
 
Dialog: 
Dialog kring ärendet har förts med Luleå Lokaltrafik AB och Länstrafiken. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Beslutet har ingen inverkan på utvecklingsområdet, då eventuella förändring-
ar i kollektivtrafiken inte bör göras innan resultatet av pågående projekt och 
utredningar framkommit. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Beslutet har ingen inverkan på utvecklingsområdet, då eventuella förändring-
ar i kollektivtrafiken inte bör göras innan resultatet av pågående projekt och 
utredningar framkommit. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Beslutet har ingen inverkan på utvecklingsområdet, då eventuella förändring-
ar i kollektivtrafiken inte bör göras innan resultatet av pågående projekt och 
utredningar framkommit. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Beslutet påverkar utvecklingsområdet positivt, då det förväntas leda till väl 
underbyggda beslut och långsiktigt ekonomiskt hållbara lösningar. 
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Beslutsunderlag 
• Motion (V) om kollektivtrafiken i hela Luleå kommun,  

KLF Hid: 2020.7268 
• Kommunstabens beslutsförslag gällande motion om kollektivtrafiken i 

hela Luleå kommun, KLF Hid: 2020.7509 
• Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-21 § 291, KLF Hid: 2020.7763 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2021-12-20 § 260,  

KLF Hid: 2021.8436 
• Kommunstabens beslutsförslag gällande motion om kollektivtrafiken i 

hela Luleå kommun, KLF Hid: 2022.2265 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2022-04-11, 

KLF Hid: 2022.2458 
• Kommunstabens beslut 2022-05-09 §139, KLF Hid: 2022.3153 

 
Beslutet skickas till 
Luleå Lokaltrafik AB 
Kommunstaben, enheten för samhällsutveckling 
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§ 91 
 
Motion (-) om gästparkering vid entré stadsbyggnadsför-
valtningen 
Ärendenr 2021/1408-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ingrid Vesterlund (-) har lämnat in en motion om gästparkering vid entrén till 
stadsbyggnadsförvaltningen.  
 
Motionären konstaterar att det finns handikapparkering vid entrén och att det 
är bra, men anser att även en gästparkering ska erbjudas. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-11-22, § 245 att motionen får ställas och 
överlämnas till kommunstyrelsen för beredning.  
 
Stadsbyggnadsförvaltningen har i anslutning till lokalerna i Södra hamn par-
keringsplatser efter Bangårdsgatan där parkering tillåts under 2 timmar (blå 
rektanglar på bilden nedan). Vidare finns två parkeringsplatser i direkt an-
slutning till entrén avsedda för personer med funktionsnedsättning. 
 
Stadsbyggnadsförvaltningen motiverar sitt förslag till avslag på motionen att 
det finns tillfälliga parkeringar samt möjlighet att parkera på andra platser i 
omgivningen i samband med besök på stadsbyggnadsförvaltningen samt de 
två parkeringar i direkt anslutning till entrén för funktionsnedsatta i behov av 
parkering nära entrén. 
 
Det har heller inte under den tid förvaltningen varit lokaliserade i byggnaden 
framkommit några problem avseende parkeringen inom ramen för besökare 
till receptionen och/eller huset i övrigt. 
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Kommunstyrelsen har 2022-05-09 föreslagit kommunfullmäktige besluta att 
avslå motionen. 
 
Sammanträdet 
Ingrid Vesterlund (-) föreslår bifalla motionen.  
 
Anja Johansson (S) föreslår bifalla kommunstyrelsens förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Ingrid Vesterlunds förslag 
mot varandra och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Dialog: 
Dialog har skett internt inom förvaltningen. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
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Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
 
Beslutsunderlag 

• Motion (-) om gästparkering vid entré stadsbyggnadsförvaltningen, 
SBF Hid: 2022.8717  

• Stadsbyggnadsförvaltningens förslag till beslut avseende motion om 
gästparkering vid entrén till stadsbyggnadsförvaltningen,  
SBF Hid: 2022.1656 

• Stadsbyggnadsnämndens arbetsutskotts beslut 2022-03-17 § 33,  
SBF Hid: 2022.1834 

• Stadsbyggnadsnämndens beslut 2022-03-31 § 45, KLF Hid: 2022.2518 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2022-04-25 § 88,  

KLF Hid: 2022.2752 
• Kommunstyrelsens beslut 2022-05-09 §140, KLF Hid: 2022.3154 

 
Beslutet skickas till 
Motionären 
Stadsbyggnadsnämnden  
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§ 92 
 
E-förslag om Nollvision av utbrända barn med NPF i sko-
lan 
Ärendenr 2021/588-1.5.2.1 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att avslå e-förslag om Nollvision av ut-
brända barn med NPF i skolan. 

2. Ge barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att ta fram en övergri-
pande plan om stöd för barn och elever med behov av särskilt stöd så 
att alla barn och elever ska uppnå kunskapsmålen. Planen ska redovi-
sas till nämnden senast december 2022. 

 
Reservationer 
Carola Lidén (C), Jonas Brännberg (RS), Arne Nykänen (C), Thomas Olofsson 
(L), Sara Önneby Nordström (KD), Johanna Nordblad (C), Samuel Ek (KD) 
Thomas Söderström (L), Eric Lundvall (C), Ulf Karlström (SD) och Fred Ny-
ström (Sjvp) reserverar sig mot beslutet.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Det har inkommit ett e-förslag till kommunen där förslagsställarna vill att 
kommunen ska besluta om en nollvision av utbrända barn med NPF (neu- 
ropsykiatriska funktionsnedsättningar) i skolan. E-förslagsställaren föreslår att 
kommunen beslut: 

1. Att ni tar beslut om nollvision av utbrända barn med npf i skolan, oav-
sett om det finns fastställd diagnos eller ej 

2. Att ni för att uppnå detta upprättar ett lyhört och kontinuerligt samar-
bete med målsmän till npf-elever 

3. Att kommunen och skolorna även tar hjälp av andra kunniga instanser 
som folkhälsoteam, elevhälsoteam, resurs-team, NP-team, habilitering, 
barn- och ungdomspsykiatri, centralt skolstöd, specialpedagogiska 
myndigheten, m fl. för kunskapsinhämtning och implementering i 
verksamheterna av de arbetsmetoder och anpassningar som krävs för 
varje enskild individ. Detta skall ske med en helhetssyn på individen, 
lyhördhet och ett förebyggande likväl som ett akut tänk i anpassnings-
arbetet. 

4. Att skolans rutiner ses över när det kommer till hög skolfrånvaro och 
att orosanmälan av föräldrar ersätts och/eller kompletteras med en 
anmälan av sig själva för att inte ha kunnat bemöta eleven på rätt sätt 
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och anpassa så att skollagen följs, vilket lett till sjuk-
dom/utmattning/oförmåga att delta i undervisning hos eleven. 
 

Barn- och utbildningsnämnden har fått förslaget för yttrande. Barn- och ut-
bildningsförvaltningens Resurscentrum föreslår avslå e-förslaget med hänvis-
ning till redan pågående utvecklingsarbete med tillgängliga lärmiljöer i för-
valtningens skolor. 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott har beslutat 2022-03-09 § 16 att 
hänskjuta ställningstagande till barn- och utbildningsnämndens sammanträde 
2022-03-23. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har beslutat 2022-03-23 § 38 att rekommendera 
kommunfullmäktige besluta att avslå e-förslag om nollvision av utbrända 
barn med NPF i skolan samt att ge barn- och utbildningsförvaltningen i upp-
drag att ta fram en övergripande plan om stöd för barn och elever med behov 
av särskilt stöd så att alla barn och elever ska uppnå kunskapsmålen. Planen 
ska redovisas till nämnden senast december 2022. Vid ärendets behandling 
reserverade sig Arne Nykänen (C), Thomas Söderström (L), Sara Önneby 
Nordström (KD) och Bernt Engström (Sjvp) mot beslutet.  
 
Kommunstyrelsen har 2022-05-09 § 145 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå e-förslag om Nollvision av utbrända barn med NPF i skolan, samt att 
ge barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att ta fram en övergripande plan 
om stöd för barn och elever med behov av särskilt stöd så att alla barn och 
elever ska uppnå kunskapsmålen. Planen ska redovisas till nämnden senast 
december 2022. Vid ärendets behandling reserverade sig Carola Lidén (C), 
Samuel Ek (KD), Dan Ankarholm (Sjvp) och Evelina Rydeker (MP) mot beslu-
tet.  
 
Sammanträdet 
Arne Nykänen (C), Carola Lidén (C), Sara Önneby Nordström (KD), Thomas 
Söderström (L), Fred Nyström (Sjvp), Samuel Ek (KD) föreslår bifalla att-sats 
1: Att besluta om nollvision av utbrända barn med NPF i skolan. Bifalla att-
sats 2: Att upprätta ett lyhört och kontinuerligt samarbete med målsmän till 
NPF-elever. Detta kan med fördel ske genom ett närmare samarbete med in-
tresseorganisationer för personer med neuropsykiatriska funktionsnedsätt-
ningar. Bifalla att-sats 3: Att kommunen tar hjälp av andra kunniga instanser. 
Barn- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att inventera vilka aktörer 
och instanser som används idag och vilka som skulle kunna komplettera da-
gens arbete. Avslå att-sats 4: Att eftersom rutiner för orosanmälan och hu-
vudmannens rutiner vid brister i bemötande av elevers behov regleras i lagar 
och författningar. 
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Fredrik Bruhn (S), Sana Suljanovic (M), Maria Müller (S) och Nina Berggård 
(V) föreslår bifalla kommunstyrelsens förslag.  
 
Jonas Brännberg (RS) förslår bifalla e-förslaget.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag, Jonas Brännbergs förslag och 
Arne Nykänens (C) med fleras förslag vart och ett för sig under proposition 
och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  
 
Beskrivning av ärendet 
Luleå kommuns samtliga grundskolor har de senaste åren haft tillgängliga 
lärmiljöer som prioriterat utvecklingsområde. Detta handlar om att utveckla 
den pedagogiska, fysiska och sociala lärmiljön i våra skolor. Resultatet av det 
systematiska kvalitetsarbetet förväntas bli ökade kunskapsresultat, ökad stu- 
diero, trygghet, trivsel samt ökad kompetens hos alla. 
 
Resurscentrums elevhälsa (tidigare Centrala Elevhälsan) är ett stöd till rekto- 
rer och pedagoger i kommunens skolor. Där finns spetskompetens kring NPF. 
Till enheten kommer många ansökningar och Resurscentrums olika profess- 
ioner ger stöd gällande elever inom NPF som har en problematisk skolsituat- 
ion, både med bristande måluppfyllelse och även ibland problematisk skol- 
frånvaro. Samverkan sker vid behov med externa aktörer exempelvis Barnha- 
biliteringen, Barn- och ungdomspsykiatrin (BUP), Logopedin, Neuropsykia- 
triska enheten (NEP), Socialförvaltningen och Specialpedagogiska skolmyn- 
digheten (SPSM) både på individ- och organisationsnivå. Dialog förs om hur 
denna samverkan kan utvecklas. 
 
Centrala elevhälsan (numera Resurscentrum), skolledning och föräldrarepre- 
sentanter från Riksförbundet Attention hade tidigare regelbundna träffar. På 
grund av förändringar i föreningen upphörde dessa träffar. Vi ser stor nytta 
att återuppta någon form av samverkansform där föräldrar finns represente- 
rade. 
 
Skolorna i Luleå arbetar med att utveckla rutiner kring frånvaro och närvaro- 
höjande insatser, där positiva relationer till elever och vårdnadshavare är en 
viktig grundsten. 
 
Under de senaste åren har Resurscentrums elevhälsa tillsammans med grund- 
skolan genomfört utvecklingsarbeten för ökad tillgänglighet på några skolor: 

• Kråkbergsskolan – ”NPF anpassad skola” år 2017-2019, Projektmedel 
från Specialpedagogiska skolmyndigheten. 
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• Kommunövergripande utvecklingsarbete ”Inkluderande och tillgäng- 
liga lärmiljöer – för elever med funktionsnedsättning” år 2018–2019. 
Projektmedel från Specialpedagogiska skolmyndigheten. 

• Utvecklingsarbete Hertsöns skolområde. ”Tillgänglighetsarbete med 
likvärdighetsperspektiv” år 2020 – pågår fortfarande. 

• Projekt ”Minskad skolfrånvaro och främjande av skolnärvaro ” år 
2021-pågår fortfarande. Statliga medel, Skolmiljarden. 

• ”Utveckla elevhälsoarbetet på skolorna”. Utbildningsinsats av en fors- 
kare och specialist i pedagogisk psykologi, från Mittuniversitetet för 
alla grundskolors elevhälsoteam samt för samtliga pedagoger, år 2021- 
pågår fortfarande. 

• Stödmaterial för tillgänglig utbildning. Rektorer tillsammans med spe- 
cialpedagoger på Resurscentrum har ett pågående arbete med att ta 
fram ett stödmaterial där även kompetensutvecklingsinsatser planeras 
För alla, exempelvis hur kognitiva förmågor påverkar lärandet och he-
la skolsituationen. 

• Revidering och utveckling av rutiner kring frånvaro och närvarofräm- 
jande insatser är inplanerat. 

 
Med anledning av de olika insatser som pågår inom kommunens grundskolor 
såväl på skolnivå som på strategisk nivå föreslår barn- och utbildningsförvalt- 
ningen att avslå e-förslaget. 
 
Att utveckla tillgängligheten på skolorna gör att alla elever ges större förut- 
sättningar att lyckas och må bra i skolan. Detta är ett långsiktigt och ständigt 
pågående arbete. Viktigt i detta arbete är att rektor med sin skola skapar god 
samverkan med vårdnadshavare, elever och externa aktörer. 
 
Dialog: 
Dialog är genomförd inom barn- och utbildningsförvaltningens resurscent- 
rum och med rektorer på grundskolor i kommunen. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Beslutet att arbeta för en likvärdig skola och inkluderande lärmiljöer har en 
positiv inverka på jämlikheten mellan olika grupper. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Beslutet att arbeta för en likvärdig skola och inkluderande lärmiljöer främjar, 
framförallt, pojkars skolgång och resultat. 
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Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Beslutet har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 
 
Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Beslutet att arbeta för en likvärdig skola och inkluderande lärmiljöer främjar 
individens möjligheter till utbildning, arbete och egen försörjning, på lång 
sikt. 
 
Beslutsunderlag 

• E-förslag om Nollvision av utbrända barn med NPF i skolan,  
KLF Hid: 2021.3259 

• Kommunfullmäktiges beslut 2021-08-30 § 160, KLF Hid: 2022.5638 
• Barn- och utbildningsnämndens beslut, 2022-03-23 § 38,  

KLF Hid: 2022.2122  
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2022-05-09 § 96,  

KLF Hid: 2022.3122 
• Kommunstyrelsens beslut 2022-05-09 § 145, KLF Hid: 2022.3159 

 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Barn- och utbildningsförvaltningen  
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§ 93 
 
Snabbinterpellation (-) om EU samordnare i Luleå 
Kommun 
Ärendenr 2022/654-1.1.1.6 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Ingrid Vesterlund (-) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens 
ordföranden Carina Sammeli (S) om EU samordnare i Luleå kommun.  
 
Följande frågor ställs till kommunstyrelsens ordförande: 

• Finns det i dagsläget någon Eu samordnare? Om så nästa fråga. 
• Hur länge har vi haft denna tjänsteman/kvinna? 
• Har den andra arbetsuppgifter? 
• Hur har vi kunnat ta del av Eus pengar de sista 3 åren i kr räknat? Finns det 

EU-projekt som vi har fått avslag på? 
• Vilka projekt är finansierade av Eu idag i LK? 
• Hur ser det ut med ansökningar för nästa 1års period? 
• Kan medborgarna själva gå in på Luleås hemsida och läsa om EU-projekten? 

 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att interpellationen 
får ställas och besvaras vid kommunfullmäktiges sammanträde 2022-05-23. 
 
Sammanträdet 
Carina Sammeli (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den 
därmed anses besvarad.  
 
I interpellationsdebatten deltar Carina Sammeli (S), Ingrid Vesterlund (-) och 
Jan Peter Kostet (S).  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Carina Sammelis förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Snabbinterpellation om EU samordnare i Luleå kommun,  
KLF Hid: 2022.2969 
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• Kommunstabens förslag gällande interpellation (-) om EU samordnare 
i Luleå kommun, KLF Hid: 2022.3189 

• Interpellationssvar (-) om EU samordnare i Luleå kommun, 
KLF Hid: 2022.3525 
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§ 94 
 
Snabbinterpellation (L) om Luleå riskerar en braindrain av 
personal 
Ärendenr 2022/664-1.1.1.6 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Thomas Söderström (L) har ställt en interpellation till kommunstyrelens ord-
förande Carina Sammeli (S) om Luleå riskerar en braindrain av personal.  
 
Följande fråga ställs till kommunstyrelsens ordförande:  

• Hur ser kommunalrådet på denna utmaning och vad avser hon göra i frågan? 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att interpellationen 
får ställas och besvaras vid kommunfullmäktige 2022-05-23. 
 
Sammanträdet 
Carina Sammeli (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den där-
med anses besvarad.  
 
I interpellationsdebatten deltar Carina Sammeli (S) och Thomas Söderström 
(L). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Carina Sammelis förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Interpellation – Luleå riskerar en braindrain av personal,  
KLF Hid: 2022.3121 

• Kommunstabens förslag till beslut gällande interpellation (L) om Luleå 
riskerar en braindrain av personal, KLF Hid: 2022.3190 

• Intrepellationssvar om Luleå riskerar en braindrain av personal,  
KLF Hid: 2022.3526 
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§ 95 
 
Snabbinterpellation (RS) om husrivning i Svartöstaden 
Ärendenr 2022/670-1.1.1.6 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Jonas Brännberg (RS) och Liv Shange Moyo (RS) har ställt en interpellation till 
stadsbyggnadsnämndens ordförande Anja Johansson om husrivning i Svar-
töstaden.   
 
Följande frågor ställs till stadsbyggnadsnämndens ordförande:  

1. Finns det något nytt politiskt beslut som river upp de tidigare politiska 
besluten att husen ska vara kvar och användas för kommunens bostadsbehov? 

2. Vilka hus är del man vill riva, vem vill riva dem och vad är argumenten? 
3. Vad ska hända med de familjer som fått en trygg tillvaro i Svartöstaden tack 

vare dessa hus? 
4. Vad är det som hindrar att husen sköts om och används på liknande sätt som 

idag tills eventuellt behov av marken i framtiden blir tydligt? 
5. Anser du att det är socialt och klimatmässigt hållbart att riva fungerande bil-

liga bostäder för att istället bygga nytt för att täcka behovet av bostäder? 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att interpellationen 
får ställas och besvaras vid kommunfullmäktige 2022-05-23. 
 
Sammanträdet 
Anja Johansson (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den där-
med anses besvarad.  
 
I interpellationsdebatten deltar Anja Johansson (S), Jonas Brännberg (RS) och 
Bo Larsson (-). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Anja Johanssons förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Snabbinterpellation om husrivning i Svartöstaden, KLF Hid: 2022.3071 
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• Kommunstabens förslag till beslut gällande interpellation (RS) om hus-
rivning i Svartöstaden, KLF Hid: 2022.3191 

• Interpellationssvar om husrivning i Svartöstaden, KLF Hid: 2022.3524  
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§ 96 
 
Anmälan av motion (MP) om workshop, klimat- och mil-
jömål 
Ärendenr 2022/689-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Lothar Bellgardt (MP) och Malin Svedjeholm (MP) har lämnat in en motion 
om workshop, klimat- och miljömål  
 
Motionärerna skriver att de tycker det är viktigt att tillfälle ges för medborga-
re att både få insyn i Luleå kommuns klimat- och miljömålsarbete och ges 
möjlighet att komma med egna förslag kopplade till klimat- och miljömålen i 
Luleå.  
 
Med anledning av det som står skrivet i motionen föreslår motionärerna att 
kommunfullmäktige beslutar: 

• att Luleå kommun anordnar workshopen: Klimat- och miljömål i Luleå 
kommun 

• att Luleås invånare görs delaktiga i hur kommunen når sina klimat- 
och miljömål genom dialogmöten. 
 

Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsens för beredning. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget.  
 
Beslutsunderlag 

• Motion (MP) om workshop, klimat- och miljömål, KLF Hid: 2022.3161 
• Kommunstabens förslag till beslut gällande Motion (MP) om works-

hop, klimat- och miljömål, KLF Hid: 2022.3527 
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Beslutet skickas till 
Motionären  
Kommunstaben, enheten för samhällsutveckling 
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§ 97 
 
Anmälan av motion (MP) om sänkt pris på familjekort, 
badhus 
Ärendenr 2022/693-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Lothar Bellgardt (MP) och Malin Svedjeholm (MP) har lämnat in en motion 
om sänkt pris på familjekort, badhus. 
 
Motionärerna menar att lära sig att simma är livsviktigt och simkunnighet är 
en färskvara som behöver underhållas regelbundet.  
 
Med anledning av det som står i motionen  föreslår motionärerna att kom-
munfullmäktige beslutar: 

1. att kostnaden för Familj, säsongskort (1 år) till badhusen sänks till 1500 
kr/år 

2. att Luleå kommun förstärker sitt arbete för simkunnighet genom att 
genomföra en kampanj för att stärka simkunnigheten bland invånarna. 

 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget.  
 
Beslutsunderlag 

• Motion (MP) om sänkt pris på familjekort, badhus, KLF Hid: 2022.3166 
• Kommunstabens förslag till beslut gällande motion (MP) om sänkt pris 

på familjekort, badhus, KLF Hid: 2022.3528 
 
Beslutet skickas till 
Motionären 
Kultur- och fritidsförvaltningen 
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§ 98 
 
Interpellation (-) om gamla brandstationen 
Ärendenr 2022/708-1.1.1.6 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och besvaras av 
stadsbyggnadsnämndens ordförande vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2022-06-20.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Per Göransson (-) har ställt en interpellation till stadsbyggnadsförvaltningens 
ordförande Anja Johansson (S) om gamla brandstationen. 
 
Följande frågor ställs till stadsyggnadsnämndens ordförande:  
- Vad gör Luleå kommun för att lösa denna tvist mellan parterna? 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att interpellationen 
får ställas och besvaras av stadsbyggnadsnämndens ordförande vid kommun-
fullmäktiges sammanträde 2022-06-20. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget.  
 
Beslutsunderlag 

• Interpellation (-) om gamla brandstation, KLF Hid: 2022.3212 
• Kommunstabens förslag till beslut gällande interpellation (-) om gamla 

brandstation, KLF Hid: 2022.3529 
 
Beslutet skickas till 
Interpellationsställaren 
Stadsbyggnadsnämndens ordförande 
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§ 99 
 
Motion (C, Sjvp, L, KD) om unga helgaktiverare på boen-
den inom omsorgen 
Ärendenr 2022/746-1.1.1.5 
 
Kommunfullmäktiges förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Carola Lidén (C), Dan Ankarholm (SJVP), Thomas Söderström (L) och Samuel 
Ek (KD) har lämnat in en motion om helgaktiverare på boenden inom omsor-
gen.  
 
Motionärerna menar att Luleå ska göra vardagen lite bättre för unga och äld-
re. Luleå har tidigare under sommarmånader erbjudit ungdomar möjlighet att 
få göra bra och viktiga insatser på äldreboenden som ett ”sommarjobb”. Den-
na verksamhet skulle kunna vidareutvecklas och även gälla alla helger och 
lov. 
 
Med anledning av det som står skrivet i motionen föreslår motionärerna att 
kommunfullmäktige beslutar att ge socialnämnden i uppdrag att utreda hur 
ungdomar kan arbeta som helgaktiverare under helger/lov på boenden inom 
omsorgen i Luleå kommun. 
 
Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Motion (C, Sjvp, L, KD) om unga helgaktiverare på boenden inom om-
sorgen, KLF Hid: 2022.3520 

• Kommunstabens förslag till beslut gällande motion (C, Sjvp, L, KD) om 
unga helgaktiverare på boenden inom omsorgen, KLF Hid: 2022.3699 
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Beslutet skickas till 
Motionärer 
Kommunstaben, personalenheten 
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